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فرماندار ورزقان:

دانشگاه ظرفیتی مهم برای توسعه معادن و صنایع است

فرماندار ورزقان بر استفاده از توان علمی دانشگاهها برای توسعه صنایع و معادن شهرستان تاکید کرد.

محمدباقر خانی در نشست بررسی راهکارهای استفاده از ظرفیت دانشگاه سهند برای توسعه صنایع و معادن شهرستان، بر لزوم ارتقای آموزشکده فنی و مهندسی سهند ورزقان به

دانشکده فنی و مهندسی معدن تاکید کرد.

وی دانشگاه صنعتی سهند را افتخار علمی و آموزشی استان برشمرد و افزود: باید از یافته ها و دانسته های علمی برای توسعه معادن و صنایع مختلف همچون مس و آهن و سایر

سنگ های ارزشمند استفاده کرد.

خانی همچنین اتکا به توان علمی جوانان دانشگاهی را گامی بسیار مهم در افزایش تولید و تحقق جهش تولید دانست.

در پایان این نشست که با حضور نماینده مردم ورزقان و رئیس و اعضای هیات علمی دانشگاه صنعتی سهند برگزار شد، اعضای جلسه از قسمت های مختلف دانشگاه صنعتی

سهند بازدید کردند.
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